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Protokół nr LIX/23 

z Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego 

odbytej w dniu 14 listopada 2023 roku  

w siedzibie Zespołu Szkół Nr 1 w Żyrardowie 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński otworzył obrady 

o godzinie 1306. 

 

Ad. 2 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy 16 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Nieobecni Radni: Krzysztof Rdest, Michał Ochnicki, Anna Bednarek 

 

Ad. 3 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LVIII Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy z operatorem  o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi  

i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych  

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na terenie Powiatu Żyrardowskiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Żyrardowskim a Powiatem Sochaczewskim w zakresie powierzenia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego – Żyrardów-Teresin. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Żyrardowskim a Powiatem Sochaczewskim w zakresie powierzenia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego – Żyrardów-Sochaczew. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Powiatem Żyrardowskim a Powiatem Grójeckim w zakresie powierzenia 

zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Żyrardowskim a Powiatem Grodziskim w zakresie powierzenia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego – Żyrardów-Międzyborów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Żyrardowskim a Powiatem Grodziskim w zakresie powierzenia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego  

na rok 2023. 

13. Informacja o pracy Zarządu. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Porządek obrad został przyjęty w następujący sposób: 

 

15 głosami „za” Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski,   

Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, 

Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej,  

Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „przeciw” Wojciech Szustakiewicz 

3 „nieobecny”                       Anna Bednarek, Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest 

 

Ad. 4 

 

Protokół z LVIII Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego został przyjęty w następujący sposób: 

 

16 głosami „za” Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski,   

Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, 
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Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej,  

Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

3 „nieobecny”                       Anna Bednarek, Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest 

 

Ad. 5 

 

Podinspektor Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych Pani Wioleta Gawronek 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy z operatorem  o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej. 

 

O godzinie 1310 do posiedzenia dołączyła Radna Pani Anna Bednarek oraz Rady Pan Michał 

Ochnicki. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu Pan Błażej Zawadzki 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy z operatorem  o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego  

o charakterze użyteczności publicznej została podjęta w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski,  Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 

Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, 

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 
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1 „nieobecny”                       Krzysztof Rdest 

 

Ad. 6 

 

Podinspektor Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych Pani Wioleta Gawronek 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi 

i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych  

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na terenie Powiatu Żyrardowskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu Pan Błażej Zawadzki 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Rybicki odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych  

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na terenie Powiatu Żyrardowskiego została 

podjęta w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski,  Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 

Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, 

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „nieobecny”                       Krzysztof Rdest 

 

Ad. 7 

 

Podinspektor Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych Pani Wioleta Gawronek 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
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Powiatem Żyrardowskim a Powiatem Sochaczewskim w zakresie powierzenia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego – Żyrardów-Teresin. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu Pan Błażej Zawadzki 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem 

Żyrardowskim a Powiatem Sochaczewskim w zakresie powierzenia zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego – Żyrardów-Teresin została podjęta w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski,  Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 

Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, 

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „nieobecny”                       Krzysztof Rdest 

 

Ad. 8 

 

Podinspektor Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych Pani Wioleta Gawronek 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Żyrardowskim a Powiatem Sochaczewskim w zakresie powierzenia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego – Żyrardów-Sochaczew. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu Pan Błażej Zawadzki 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Rybicki odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem 

Żyrardowskim a Powiatem Sochaczewskim w zakresie powierzenia zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego – Żyrardów-Sochaczew została podjęta w następujący 

sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski,  Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 

Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, 

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „nieobecny”                       Krzysztof Rdest 

 

Ad. 9 

 

Podinspektor Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych Pani Wioleta Gawronek 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Żyrardowskim a Powiatem Grójeckim w zakresie powierzenia zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu Pan Błażej Zawadzki 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 

ww. uchwały. 
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Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem 

Żyrardowskim a Powiatem Grójeckim w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego została podjęta w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski,  Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 

Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, 

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „nieobecny”                       Krzysztof Rdest 

 

Ad. 10 

 

Podinspektor Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych Pani Wioleta Gawronek 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Żyrardowskim a Powiatem Grodziskim w zakresie powierzenia zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego – Żyrardów-Międzyborów. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu Pan Błażej Zawadzki 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

O godzinie 1339 Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński zarządził przerwę w obradach. 

 

O godzinie 1345 Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński wznowił obrady po przerwie. 

Wyjaśnił, że miał pewne wątpliwości odnośnie treści powyższej uchwały, ale po konsultacji  

z pracownikami Starostwa okazało się, że wszystko jest w porządku. 
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Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem 

Żyrardowskim a Powiatem Grodziskim w zakresie powierzenia zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego – Żyrardów-Międzyborów została podjęta w następujący 

sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski,  Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 

Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, 

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „nieobecny”                       Krzysztof Rdest 

 

Ad. 11 

 

Podinspektor Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych Pani Wioleta Gawronek 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Żyrardowskim a Powiatem Grodziskim w zakresie powierzenia zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu Pan Błażej Zawadzki 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Rybicki odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem 

Żyrardowskim a Powiatem Grodziskim w zakresie powierzenia zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego została podjęta w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski,  Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 
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Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, 

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „nieobecny”                       Krzysztof Rdest 

 

Ad. 12 

 

Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Bożena Kot przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na rok 2023.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Stanisław Kaniszewski 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na rok 2023 została 

podjęta w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski,  Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 

Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, 

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „nieobecny”                       Krzysztof Rdest 

 

Ad. 13 

 

Radny Pan Błażej Zawadzki poinformował, że podczas poprzedniej sesji wspomniał  

o informacji uzyskanej na Komisji Oświaty dotyczącej ZS3 w Wiskitkach. Komisja otrzymała 
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zalecenia dotyczące bezpieczeństwa związane z elewacją, schodami oraz studzienkami 

kanalizacji deszczowej, które mogą stanowić zagrożenie dla uczniów. Na ostatniej sesji 

otrzymał informację od Pana Starosty, że kwestia ta będzie procedowana na najbliższej sesji. 

Ponieważ nie znalazło to odzwierciedlenia w budżecie, ma pytanie odnośnie sposobu 

rozwiązania tej sprawy. 

 

Dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Pani Monika Bachańska zaznaczyła, 

że w protokole szkoły faktycznie odnotowano pewne uszkodzenia czy usterki w budynku  

po okresie wakacyjnym. Z tego powodu oczekiwany był wniosek od Dyrektora, który miałby 

na celu aktywizację w kwestii alokacji środków na naprawę tych problemów przez 

zarządzającego jednostką. Jednakże do chwili obecnej taki wniosek nie został złożony.  

Mimo poruszenia tej sprawy na ostatniej sesji, brak jest jakichkolwiek dokumentów ani pism 

kierowanych do Wydziału Oświaty w tej sprawie. 

 

Radny Pan Błażej Zawadzki wyraził zrozumienie dla potrzeby formalności, uznając  

ich istotność. Niemniej jednak, jeśli Komisja Oświaty sygnalizuje istnienie konkretnego 

zagrożenia, a na ostatniej sesji Starosta Powiatu Żyrardowskiego zapewnia, że Pani dyrektor 

podejmie działania w tej sprawie, to co dalej? Pomimo tego, że nie miał okazji rozmowy  

z dyrekcją ZS3 odnośnie tych kwestii, gdyż pytania pojawiły się po zakończeniu Komisji 

Oświaty, zauważa, że Wydział Oświaty ma świadomość sytuacji. Starosta zapowiedział 

zaangażowanie Wydziału, zatem być może warto z własnej inicjatywy poprosić Panią dyrektor 

o taki wniosek, albo zbadać możliwość działania bezpośredniego bez konieczności wniosku 

dyrektora. Wydatek ten jest kluczowy dla zapewnienia bezpieczeństwa użytkowników. 

 

Skarbnik Pani Bożena Kot, odnosząc się do wypowiedzi Pani dyrektor, zaznaczyła, że osobiście 

nie otrzymała żadnego wniosku od Pani dyrektor, ale uważa, że to ma mniejsze znaczenie. 

Natomiast jako Skarbnik otrzymała zestawienie usterek od Dyrektora Wydziału Oświaty,  

Pani Moniki Bachańskiej. Ten raport był analizowany przez Zarząd podczas opracowywania 

projektu budżetu na przyszły rok, więc temat jest im znany. Jeśli jednak te usterki  

są na tyle istotne, że mogą stanowić zagrożenie dla czyjegoś bezpieczeństwa, są gotowi 

alokować środki jeszcze w tym roku. Jednakże istnieją dwie kwestie do rozważenia:  

|czy sytuacja faktycznie jest na tyle poważna, by zagrażać bezpieczeństwu, oraz czy tego 

rodzaju prace, zwłaszcza przy elewacji, powinny być wykonywane zimą. Planują omówić  
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tę kwestię z Panią dyrektor tak szybko, jak to możliwe, i postarać się zakończyć tę sprawę 

pomyślnie dla wszystkich zainteresowanych stron. 

 

Radna Pani Beata Sznajder zwróciła się z pytaniem do Pana Starosty, czy podczas prac Zarządu 

omawiano kwestie regulacji płacowych dyrektorów DPS, a także czy podjęto dyskusje na temat 

samego DPS w Hamerni? Wcześniej, na jednej z sesji, Pan Starosta wspominał, że miał 

trudności z uzyskaniem informacji na temat sytuacji w DPS, po czym Pan Dyrektor Borowski 

przesłał Radnym korespondencję z Zarządem Powiatu, choć nie wszystkie pisma doczekały  

się odpowiedzi. Pani Radna zwróciła się z pytaniem, jakie działania zostały podjęte w ostatnim 

okresie przez Zarząd? 

 

Starosta Pan Krzysztof Dziwisz poinformował, że sam zaznaczył, że stan tego DPS jest słaby 

jeśli chodzi o infrastrukturę, jest bardzo daleki od zadowalającego. Dzisiejsza sesja dotyczy 

głównie kwestii przewozów autobusowych, natomiast na jutro był zaplanowany wyjazd  

do DPS. Pierwotnie mieli tam się udać wraz z Dyrektorem Wydziału Inwestycji, Panią Dyrektor 

PCPR oraz zainteresowanymi członkami Rady Powiatu, by ocenić ewentualne postępy lub 

degradację w ostatnich miesiącach. Jednakże z powodów osobistych Dyrektor Wydziału 

Inwestycji najprawdopodobniej przez kilka dni będzie niedostępny. Zależy im, aby także  

on miał możliwość osobiście ocenić sytuację, więc zostanie podjęta decyzja, czy jutrzejsze 

spotkanie w DPS odbędzie się zgodnie z planem, czy też zostanie przełożone na termin, który 

będzie bardziej dogodny dla większej liczby uczestników. Jeśli Radni również chcieliby wziąć 

udział, istnieje możliwość takiego uczestnictwa. Osoby zainteresowane udziałem w wizycie 

proszone są o kontakt z Sekretarzem po zakończeniu posiedzenia Rady Powiatu, aby się zapisać 

i otrzymać informacje o ustalonym terminie wyjazdu. Jeśli chodzi o dofinansowanie  

DPS, to jak wspomniał na ostatniej Radzie, zamierzają dążyć do poprawy sytuacji. Dodatkowo, 

Pan Starosta, w imieniu swoim oraz Przewodniczącego Rady Powiatu, zaprosił wszystkich 

Radnych na Powiatowy Dzień Pracownika Pomocy Społecznej, który odbędzie  

się 24 listopada o godzinie 12:00 w hali sportowej Zespołu Szkół nr 1. Liczy, że większość  

z obecnych Radnych będzie mogła uczestniczyć tego dnia. To wydarzenie ma na celu 

podkreślenie znaczenia pracy tych pracowników w domach pomocy. Dodatkowo, wspomniał 

o powstaniu pierwszego numeru biuletynu powiatowego i planowaniu drugiego numeru przed 

zbliżającymi się świętami, jeśli to będzie możliwe. Zależy im, aby wszyscy Radni zostali 

uwzględnieni w tym wydaniu biuletynu i zaproponował zrobienie zdjęć Radnym podczas 

najbliższego posiedzenia Rady Powiatu. Zaznaczył, że biuletyn nie będzie ukazywał się bardzo 
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często, być może dwa razy w roku lub cztery razy. Jak wspomniał wcześniej, celem tego 

biuletynu jest prezentacja działalności powiatu z perspektywy świadczenia pomocy 

mieszkańcom. Wielu z nich nie jest świadomych istnienia bezpłatnej pomocy prawnej, która 

jest dostępna na przykład w budynku szpitala. Ludzie nie zdają sobie sprawy z możliwości 

skorzystania z pomocy Powiatowego Rzecznika Praw Konsumentów. Warto zawierać tego 

typu informacje w biuletynie. Starosta zaznaczył, że nie będzie to regularne wydawnictwo, 

które często się ukazuje i obciąża budżet. Ma ono być wydawane kilka razy, by ukazać 

najważniejsze inicjatywy, w tym inwestycje, które są rezultatem ciężkiej pracy całej Rady  

i Zarządu. Starosta omówił szczegółowo, jakie treści chciałby umieścić w kolejnych wydaniach 

biuletynu. 

 

Radny Pan Błażej Zawadzki poinformował, że wczorajsza Komisja Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Transportu została zwołana na prośbę Biura Rady, do którego wpłynął projekt  

z Zarządu z prośbą o zaopiniowanie. Na tą komisję zaprosił Pana Wicestarostę i Zarząd, 

ponieważ podczas ostatniej sesji nie uzyskaliśmy wszystkich odpowiedzi, szczególnie  

w kwestii dróg. Niestety, podczas komisji okazało się, że Zarząd został zwołany w tym samym 

czasie, więc nie było nikogo z Zarządu obecnego. Dzisiaj również miała odbyć się komisja,  

a także zabrakło obecności Pana Wicestarosty. W związku z tym prosi o możliwość zadawania 

pytań Panu Wicestaroście na najbliższej sesji, dotyczących kwestii omawianych na komisji. 

Jeśli nie ma możliwości spotkania się na komisji, bardzo zależy mu na obecności  

Pana Wicestarosty na najbliższej sesji, aby móc wyjaśnić istotne zagadnienia. 

 

Ad. 14 

 

Radna Pani Beata Sznajder poinformowała, że ma sprawę dotyczącą dyrektora jednostki 

organizacyjnej Powiatu Żyrardowskiego – Centrum Usług Wspólnych – Pani Anny Olędzkiej. 

Jak już kiedyś wspomniała, mówiąc o problemie, że dyrektor jednostki łamie prawo i prowadzi 

działalność gospodarczą, ale również została zignorowana przez Panią dyrektor jako Radna, 

ponieważ w momencie kiedy poprosiła o informację publiczną, dostała odmowę. Nie dostała 

tej odmowy w formie decyzji wobec czego znów skierowała pismo do Pani Anny Olędzkiej, 

na które do tej pory nie dostała odpowiedzi. Nie czuje siły przebicia, żeby mogła jakoś wpłynąć 

na dyrektor jednostki powiatowej jako Radna, a z drugiej strony nie chciałaby się znaleźć  

w sądzie i taką drogą rozwiązywać problemy. W momencie, kiedy nie była obecna na sesji,  

Pan Starosta odczytywał opinię prawną na ten temat. Ona tą opinię odsłuchała już po fakcie. 



13 

 

Do Rady Powiatu i Zarządu wpłynęła skarga na Panią dyrektor od pracownika  

CUW. Zaznaczyła, że treść tej skargi budzi niepokój. Więc ponownie poruszono kwestię 

zatrudnienia Pani dyrektor CUW. Po odsłuchaniu opinii prawnej, stwierdziła, że jeśli prawnicy 

twierdzą, iż Pani Anna Olędzka nie popełnia przestępstwa, pełniąc funkcję dyrektora  

i prowadząc jednocześnie działalność gospodarczą (na podstawie wskazania zarządu 

powierniczego), co rozumie jako akceptację ze strony Starosty, to należy zauważyć,  

że jest to kompletna niespójność. Zgodnie z przepisami ograniczającymi prowadzenie 

działalności gospodarczej przez osoby pełniące funkcje publiczne, nie powinna ona prowadzić 

takiej działalności. Niestety, Pani dyrektor złożyła oświadczenie majątkowe, w którym 

deklarowała dochód z prowadzenia działalności gospodarczej – co jest sprzeczne z prawem. 

Oświadczenie to składa się do Starosty jako przełożonego, którego obowiązkiem  

jest jego weryfikacja. Brak tej weryfikacji stanowi absolutne naruszenie prawa. Okazuje  

się, że Starosta nadal nie wyciągnął konsekwencji. Pani Olędzka jest dyrektorem od kilku  

lat, więc nawet gdyby teraz coś zostało podjęte w tej sprawie, to przez lata prawo było łamane 

pod patronatem Starosty. Pani Radna zwróciła się z prośbą, aby zareagować na tę sytuację, 

ponieważ dzisiejsza skarga wyraźnie pokazuje, że niektórych rzeczy nie można tolerować,  

a odpowiedzialność za to spoczywa na Panu Staroście. Prosi o konieczną reakcję, ponieważ 

unikanie problemu nie jest sposobem na zachowanie praworządności. 

 

Starosta Pan Krzysztof Dziwisz wyjaśnił, że natychmiast zareagował na wszelkie pojawiające 

się pytania i wątpliwości. Natychmiast skierował sprawę do prawnika, który dokładnie 

przeanalizował oświadczenie majątkowe oraz całą dokumentację. Dodatkowo poprosił  

o dodatkowe wyjaśnienia od Pani dyrektor. Poleceniem starosty mecenas dokładnie zbadał 

sprawę. Warto zauważyć, że każdy błąd w oświadczeniu majątkowym zazwyczaj skutkuje 

uwagami od Urzędu Skarbowego, ale w tym przypadku nie zgłoszono żadnych. Starosta 

podkreślił, że jemu kancelaria przedstawiła stanowisko, że wszystko odbywa się zgodnie  

z prawem, i że osoba nie prowadzi działalności w ramach artykułu, który został przytoczony. 

Zaznaczył, że nie zna tematu skargi bo tego maila nie odczytał lub nie otrzymał, więc nadrobi 

to po zakończeniu sesji. Pani Sekretarz również sprawdzi ten temat. Będzie mógł się wtedy  

do tego odnieść, ponieważ nie wpłynęła do niego żadna skarga na działanie Pani dyrektor, więc 

nie posiada aktualnych informacji w tej sprawie. Jednakże po zweryfikowaniu sytuacji,  

na pewno podejmą działania. Następnie Pan Starosta podkreślił, że jeśli faktycznie potwierdzi 

się to, że Pani Radna nie otrzymywała odpowiedzi na pisma to jest to sytuacja  

nie do zaakceptowania i na pewno zwróci Pani dyrektor uwagę na tę sytuację. Uważa, że każdy 
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Radny powinien otrzymywać odpowiedzi i zapewnia, że będzie to transparentne.  

Jego dyrektorzy mają obowiązek udzielać odpowiedzi Radnym zgodnie z ustalonymi 

terminami, określonymi przez prawo, a najlepiej bez zbędnej zwłoki. Co do kwestii związanych 

z działalnością gospodarczą, zaznaczył, że te sprawy zostały już dawno zamknięte. Wydział 

Organizacyjny, działający w jego imieniu, również przeprowadził weryfikację, którego 

zadaniem jest sprawdzenie oświadczeń. Jeśli wciąż istnieją jakiekolwiek wątpliwości, zostaną 

one poddane ponownej weryfikacji. Natomiast zwraca się z prośbą, by nie przedstawiać takich 

sformułowań, że ktoś łamie prawo nie będąc pewnym w stu procentach, ponieważ wezwał na 

tę okoliczność dyrektor CUW, która stwierdziła jasno, że to jej dobra osobiste są w tej chwili 

naruszane, kiedy takie sformułowania są z mównicy kierowane a nie jest to udowodnione.  

I też powiedziała, że w takich sytuacjach, jeśli będzie to kontynuowane, ona też wystąpi  

na drogę sądową w stosunku do osób, które to czynią. Więc jeśli takie sformułowanie  

jest do niego kierowane, to ewidentnie  osoba ma poczucie i jest pewna, że działa zgodnie  

z przepisami. On kieruje się na bazie opinii kancelarii. Skoro jest kolejna interwencja  

w tej sprawie ze strony Radnej, to Dyrektor Wydziału Organizacyjnego jeszcze raz ponowi 

zapytanie w tej sprawie. 

 

Radny Pan Piotr Krawczyk odniósł się do tego co Pan Starosta powiedział oraz do informacji, 

jaka padła. Jeśli rzeczywiście Pani dyrektor CUW w oświadczeniu majątkowym podała 

informację o dochodach z prowadzenia działalności, to można przypuszczać, że podała  

ona prawdziwe informacje, co mogło skłonić Urząd Skarbowy do takiego orzeczenia, biorąc 

pod uwagę prawdomówność w oświadczeniach majątkowych. Jednakże istotne  

jest sprawdzenie, czy to, o czym mówiła Pani Radna Beata Sznajder, faktycznie stanowi 

naruszenie przepisów dotyczących prowadzenia działalności gospodarczej określonych  

w ustawie o samorządzie. Tutaj tkwi problem, który należy dokładnie zbadać. 

 

Starosta Pan Krzysztof Dziwisz poinformował, że w tej kwestii zwrócono się do kancelarii 

prawnej, aby wyjaśnić, czy zachowanie Pani dyrektor jest zgodne z przepisami. Opinia, którą 

przeczytał około dwóch miesięcy temu, sugerowała, że w ramach tych przepisów nie doszło  

do naruszenia żadnych artykułów. Niemniej jednak Wydział Organizacyjny ponownie 

zweryfikuje to, aby mieć pewność co do sytuacji. 

 

Ad. 15 
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Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński o godz. 1434 zamknął obrady  

LIX Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

 

 

 

               Przewodniczący 

Rady Powiatu Żyrardowskiego 

 

             Klaudiusz Stusiński 
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